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1

En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL
SUD

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL SUD DEL DIA 29 DE GENER DE 2019

En la Seu de la Alcaldía de Poble La Torre, situada al carrer Benidoleig 7, a les 20.00
hores del 29 de gener de 2019 i davall la presidencia del Sr. Ramón Vilar Zanon, i encompliment
del que es disposa en el Reglament Orgánic de Govern i Administració del Ajuntament de
Valencia en el seu titol V, capitol II, articles 73 i següents, es va reunir en sessiò ordinaria el
Consell de Districte de la Junta de Pobles del Sud, amb l'assitència dels membres designats pels
diferents grups municipals i nomenants per resolució de l'Alcalde i que formen part del mateix,
pel grup municipal Compromís el Sr. Javier Alabau Gozalbo; el Sr.Josep Gimeno Algarda, com
vocal suplent; la Sra. Raquel Romero i Soler; pel grup municipal Socialista el Sr. Luis Alberto
Zorrilla Torres; i el Sr. Pepe Caballer Torrent; pel grup municipal Valencia en Comú el Sr. Eloy
Enrique Vilanova López pel grup municipal ; Popular el Sr. Fernando Molina Bellido; la Sra.
Cristina Peris Planells; i el Sr. Rafael Arnal en substitució de la vocal Consuelo Tarazona
Minguet; pel grup municipal Ciudadanos el Sr. Alfonso Serralta Serra i la Sra. Mar Velarte
Quilis: Asisteix a la present sesió el regidor del Ajuntament de València el Sr. Sergi Campillo
Fernández, actuant com a secretaria la Sra. Ana Sotelo Puchalt, Secretaria de la Junta,, per a
tractar els assumptes de la convocatoria de l'ordre del día realitzada el 16 de gener de 2019.

Oberta la sessiò del Consell pel President, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre
del día i s'adopten els següents acords
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació acta del Consell de 24 d'octubre de 2018

Aprobado por unanimidad

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe del President

INFORME SITUACIÓN JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO POBLES DEL SUD

 

Desde el inicio del funcionamiento de la Junta municipal de Pobles del Sud,

La Actividad que se ha realizado se desglosa del siguiente modo:

Registro General de Entrada del Ayuntamiento: la presentación de 1.575 instancias de
todos los servicios y áreas municipales.

Registro Especializado en materia de Urbanismo: 300 peticiones de información
atendidas

Tramitación de expedientes propios de Competencia de  la Junta: 301 expedientes.

Desde la secretaria de la Junta, así mismo se han emitido  certificados de Fe de vida, así
como información especializada   en materia de vía pública, urbanismo, padrón, tributos,
ocupación de la vía pública, reservas de aparcamiento, entrada y salida de vehículos, obras en vía
pública, contaminación acústica, etc

3 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació de les activitats de la Junta promogudes pels Grups de Treball

Por el presidente de la Junta y cada uno de los vocales se expone a los asistentes las
actividades que se han propuesto por los diferentes grupos de trabajo con cargo al presupuesto de
la Junta Municipal para el ejercicio 2019, siendo aprobadas las actividades por los vocales de
Compromis, PSPV-PSOE, Valencia en Comú, PP, la vocal de Ciudadnos Mar Velarte y con la
abstención del vocal de Ciudadanos Alfons Serralta

PROJECTES JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE POBLES DEL SUD

 

 La Junta Municipal de Pobles del Sud té un pressupost per la realització d’activitats durant
l’exercici 2019 de 14.047 €
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1.  

1.  

1.  

Les activitats que proposen els grups de treball en caràcter general no podran superar el
30% del pressupost global, es dir ,4.214 €

D’acord amb estes condicions els projectes presentats pels grups de treball i consensuats
amb el President de la Junta son els següents

 I. Grup de Cultura i Associacionisme: ( Coordinador Eloy Vilanova)

Títol: Reconeixement a les 13 Falles de la Junta
Activitat: entrega de un banderí cada Falla de la demarcació de la Junta Municipal de
Pobles del Sud
Pressupost : 275 €.
Data: Març 2019

Tots els Grups: (Coordinador Luis Zorrilla)

Títol: I Mostra dels Pobles del Sud de Valencia.
Activitat: Es tracta de fer una Mostra de la tradició cultura i oci que ofereixen els pobles
del Sud de la ciutat, ensenyant a la resta de veïnat qui son i que tenen els Pobles i veïns de
la Torre, Faitanar, Forn d’Alcedo, Castellar Oliveral, Pinedo, El Saler, El Palmar i El
Perellonet. A la plaça de l’Ajuntament.
Pressupost: 9.350 €
Data: 7 d’abril

Grups de Urbanisme, i Agricultura Horta i Albufera ( coordinador Pepe Caballer)

Títol: Rutes pels nostres pobles
Activitat:, recorregut per l’horta, la marjal, la platja i l’Albufera, on s’explicarà la
peculiaritat dels paratges que es visiten, així com els bens rellevants que es troben.
Pressupost 1.500 €.
Data: .dissabtes i diumenges pel matí dels mesos de maig, juny, setembre i octubre

 

Grups de Cultura i Joventut i associacionisme : ( Coordinadora Raquel Romero)

I Concurs de relat curt de la JM Pobles del Sud
dos categories Adults e infantils, primer premi i segon premi, en castellà i valencià
Pressupost : 1.300 €,
Data: Novembre 2019

Reconeixement a entitat, comerç i persona destacada de la Junta
tres reconeixements per a una persona física, una associació i un comerç del àmbit
de la Junta que se haja involucrat en la seua creació.
Pressupost 120 € ( premi un socarrat)
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1.  

Data: Novembre 2019

Grups Dona; Agricultura, Horta i Albufera; Joventut ( Coordinadora Anna D. Batlle)

Títol: Projecte Dona d’ací.
Activitat : Treball Inter generacional, entre les escoles del àmbit de la Junta i les dones
treballadores i anònimes, Entrevistes que es recolliran en gravacions i al final una
exposició.
Pressupost: 1.500 €
Data: Desembre de 2019

A la vista de lo anterior pel president de la Junta es proposa aprovar les activitats
ressenyades anteriorment.

Sometido a votación las actividades indicadas son aprobadas por la totalidad de los vocales
de Compromis, Partido Socialista PSPV, Partido Popular, Valencia en Comú, la vocal de
Ciudadanos Mar Velarte y la abstención del vocal de ciudadanos Alfonso Serralta

4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal del grup Popular Fernando Molina respecte a la celebració de la
Festivitat de Sant Antoni Abad de La Torre

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL FERNANDO MOLINA BELLIDO CON DNI
44.837.942-E, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE

DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE SUD

La moción es defendida ante la Junta por  Rafael Arnal en los siguientes terminos

La festividad de Sant Antoni Abat que se celebra el día 17 de enero de cada año en la calle
Sagunto de Valencia y en fechas posteriores en distintas pedanías de Valencia, es sin duda uno de
los festejos culturales con mayor tradición, arraigo y proyección de la ciudad y sus pedanías.

De hecho, el origen de la Festividad se remonta a principios del siglo XVII y ha seguido
desarrollándose hasta la actualidad, recordando siempre en estas fechas, con la bendición de los
animales de labranza, el carácter agrícola de la huerta de Valencia de sus 15 pedanías y otros
municipios adyacentes.

Desde hace tres años, en la pedanía de la Torre, no se celebra el acto del desfile con motivo
de la Festividad , tal y como se había celebrado en años anteriores y que contaba con la
participación de carros de tiro, carruajes ,hípicas, jinetes, etc. al no tener el apoyo y colaboración
de la Alcaldía Pedánea de la Torre.

Dicha celebración contaba con una alta participación de vecinos/as y de la Asociación de
San Antonio Abad de La Torre.
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El Pleno del Ayuntamiento en sesión de 20 de Diciembre 2018 aprobó la moción subscrita
por el Partido Popular sobre la Declaración de Bien de Interés Cultural y Fiesta de Interés
Turístico Provincial en la C.V. de la Festividad de San Antonio Abad.

En la misma se “Insta a la Generalitat Valenciana para que se inicien los trámites para la
declaración de Fiesta de Interés Turístico Provincial de la Comunidad Valenciana a la Festividad
de Sant Antoni Abat del carrer de Sagunt de Valencia y de sus pueblos”

Es por ello, que desde el grupo popular realizamos la siguiente:

                                   PROPUESTA DE ACUERDO

PRIMERA.- Instar a la Alcaldía Pedánea de La Torre a recuperar este año 2019 y
siguientes, la tradicional festividad de Sant Antoni Abad con la bendición y desfile de animales y
carros de tiro por sus calles.

SEGUNDA.- Constituir una comisión organizadora de la fiesta Sant Antoni Abad
coordinada por la Alcaldía Pedánea de la Torre y donde participe la Asociación de San Antonio
Abad de la Torre .

 

PROPOSTA ALTERNATIVA DEFENSADA PEL VOCAL DE COMPROMÍS JOSEP
GIMENO

  Estant d'acord en el text de la moció presentada pel grup Popular, cal fer una sèrie
d'apreciacions,

La festivitat de Sant Antoni és molt important als pobles del Sud, de fet a Pinedo se celebra
s e n s e  c a p  p r o b l e m a .
L'alcaldia de La Torre, de fet ha participat de forma activa en l'organització d'actes donant suport
a activitats de les associacions culturals que així ho han demanat, però la festa de Sant Antoni a
La Torre no s'ha celebrat ni organitzat per l'associació de Sant Antoni, perquè està associació no
existeix, no consta inscrita en cap registre ni en  el IVAP, ni en el registre
d'associacions municipals, de la Ciutat ni al directori del Ministeri ni de la Conselleria competent.

L'alcaldia de La Torre vol ajudar, contribuir i fomentar l'associacionisme, de fet es
fan jornades al respecte, eixa és una tasca que es té com alcalde pedaneo. De fet els diners de
l'alcaldia van, entre altres destinats   a fomentar l'associacionisme i les activitats de les
associacions, però cap membre de l'associació de Sant Antoni va cridar a l'alcaldia de La torre
perquè donara suport a l'organització de la festa, no obstant això aquesta moció és com si
estiguera presentada per tal per desacreditar la tasca de l'alcaldessa de LaTorre així i a la vista de
tot el expressat es proposa l'aprovació d'una proposta alternativa en els següents termes

PROPOSTA ALTERNATIVA

ÚNICA.- Donar suport i impuls a les comissions ciutadanes que es puguen constituir
als pobles de l'àmbit de la Junta Municipal de Pobles del Sud per a organitzar les festivitats
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de sant Antoni Abat ( "Sant Antoni del Porquet"), tant en la celebració de fogueres,
dançaes, albaes, etc. com en la desfilada i benedicció d'animals i carros de tir, de manera
que s'impulse essencialment des de la pròpia Junta aquesta manifestació d'arrels
valencianes.

En el turno de replica por el vocal representante del partido popular se rechaza la propuesta
alternativa y se insiste en que no entiende porque no se ha tramitado como otros años a través de
la asociación de Castellar de Tiro y Arrastre, ante lo que el vocal de compromis insiste en la
moción alternativa presentada y les recomienda que cualquier actividad que se desee realizar se
realice poniendose en contacto con la alcaldía de La Torre, así mismo les insta a que se
constituyan en asociación para poder organizar la fiesta de Sant Antoni.

El president de la Junta deixa constancia de la legalitat de les actuaciones que s'han
realitzat i propose que es vote la moció alternativa, amb el següent resultat 7 vots a favor de la
moció alternativa de Compromís, PSPV- PSOE i Valencia en Comú i 3 vots en contra de la
moció del partit popular i  2 abstencions de l partit Ciudadanos,.

Queda aprovada la proposta alternativa.  

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal del grup Popular Fernando Molina respecte a la línea 9 de l'EMT al
seu pas per Forn Alcedo.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL FERNANDO MOLINA BELLIDO CON DNI
44.837.942-E, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE

DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE SUD

 

En el año 2016 el Ayuntamiento de Valencia y el Ayuntamiento de Sedaví llegaron a un
acuerdo para que pudieran recuperar el servicio público de la EMT a su paso por la pedanía de
Horno de Alcedo.

Pero los vecinos de la pedanía de Horno de Alcedo, tras tres años de reivindicaciones
solicitando la ampliación de la Línea 9 de la EMT y la continuación hasta Sedaví, han visto
truncadas sus expectativas debido a que esta promesa no llega.

El Consell anunció en Noviembre de 2018 el desbloqueo de la llegada de la línea 9 de la
EMT a Sedavi y Horno de Alcedo, mediante el anuncio de la firma del convenio a firmar por el
Ayuntamiento y Diputación, quien financia la ampliación del servicio.

Transcurridos tres meses y ante la paralización de la puesta en funcionamiento del servicio,
desde el Grupo Popular realizamos la siguiente:
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PROPUESTA DE ACUERDO

 

PRIMERA.- Instar a la EMT y la Autoridad Metropolitana del Transporte a la firma del
Convenio para la implantación del servicio a su paso por Horno de Alcedo.

SEGUNDA.- Que tras la ampliación de servicio, se mantenga la frecuencia de paso de la
línea 9.

 

A  la vista de la propuesta presentada por el Grupo Popular, el presidente de la Junta
plantea una propuesta alternativa en los siguientes términos

PROPUESTA ALTERNATIVA

Unica.- Solicitar al Ayuntamiento de Valencia y a la Empresa Municipal de
Transportes, E.M.T.,  que  una vez suscrito el Convenio con la Generalitat Valenciana para
poder operar con el municipio de Sedaví y dando servicio con la línea 9 a Forn d'Alcedo,
este servicio se deberá prestar con una frecuencia de paso que suponga la suficiente calidad
en la movilidad  de los vecinos de este pueblo de Valencia.

El presidente de la Junta somete a aprobación la propuesta alternativa siendo aprobada por
Uanimidad de todos los grupos politicos

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal del grup popular Fernando Molina respecte a l'ejecució del projecte
d'ampliació de ponts al Palmar

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL FERNANDO MOLINA BELLIDO CON DNI
44.837.942-E, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE SUD:

La Pedanía de El Palmar vive en buena parte del turismo, por lo que es imprescindible
disponer de unos accesos cómodos para los vecinos y visitantes.

En la actualidad la carretera secundaria de acceso a El Palmar proveniente de la CV-500 se
ubican tres puentes construidos en los años 30 que salvan la Albufera, y que tienen un solo carril
y donde los vehículos deben respetar la prioridad de paso.

La Asociación de Vecinos de El Palmar, la Comunidad de Pescadores de El Palmar,
asociaciones vecinales y vecinos reivindican desde muchos años la ampliación de los tres puentes
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que conectan la pedanía de el Palmar con los accesos a Valencia, y continúan en la actualidad
con la recogida de apoyos para exigir mejores accesos a su pedanía.

Entre sus muchos argumentos apelan especialmente a la seguridad de los conductores y
sobre todo de motoristas y ciclistas.

Así mismo Los vehículos pesados, tractores, el autobús de la EMT, el autobús turístico,
autobuses discrecionales, etc. ponen a diario en aprieto lo angosto de estos tres puentes; en
especial en los fines de semana donde se producen continuos atascos y embotellamientos de
vehículos.

El equipo de gobierno llevada en su programa electoral la mejora en los accesos como una
prioridad en todas sus inversiones, por lo que debería llevar a cabo esta promesa con la
colaboración y apoyo de la Consellería de Medio Ambiente.

 

Los Servicios Técnicos municipales tras el estudio de viabilidad de la ampliación de los
puentes, redacción del proyecto y autorizaciones del Parque Natural de l´Albufera deben
acometer esta importante inversión tan demandada por la ciudadanía del ámbito del Parque
Natural de l´Albufera.

Es por ello, que desde el grupo popular realizamos la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

 

PRIMERA.- Instar a la Concejalía de Urbanismo a ejecutar el proyecto redactado de
ampliación de los tres puentes en la carretera de El Palmar.

SEGUNDA.-Destinar consignación presupuestaria para el proyecto de ampliación de los
puentes en la carretera de el Palmar.

 

Contesta la moció la vocal de Compromís Raquel Romero, alcaldessa del Palmar, 

Tal com has dit els ponts estan fets des de 1930 i en tots  aquests  anys en rere alguna
cosa  es  podia haver fet, tens raó que  l'asocació  de  veïns  de la que jo he format part
sempre s'ha preocupat per aquesta qüestió ha demanat eixa ampliació i tot perquè és conscient de
les  necessitat  del seu poble,  però  sobretot  perquè  volem que prime la seguretat, dit  això  cal
dir  també  que aquest govern no ha estat parat que ja  s'ha  sol·licitat  informe
per  col·locar  semàfors  als ponts, no  tant  sos per indicar  prioritats  de pas  sinó  per evitar
accidents  mortals  que  hi ha  agut molts en els ponts,  açò  s'haguera  pogut tractar
abans  però  sempre  s'ha  dit que era una inversió molt forta  hi  havien  altres  prioritats,
ara aquest govern ho considera fonamental i d'ahí que s'hagen demanat informes mobilitat per tal
de dur endavant actuacions, així l'informe de mobilitat diu el seguent: 
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"INFORME SOBRE INSTALACIÓN DE SEMÁFOROS EN LOS PUENTES DE ACCESO
A EL PALMAR, PARA REGULAR EL PASO ALTERNATIVO DE VEHÍCULOS.

 Tras el informe emitido por esta Sección de Regulación de la Circulación en fecha 12 de
junio de 2018, con el siguiente contenido:

 “…Tras la validar la efectividad de la prueba, lo más recomendable desde el punto de
vista técnico, es instalar un sistema de control de tráfico con las siguientes condiciones:

 1.- La comunicación entre los semáforos situados en ambos extremos de cada puente,
debe realizarse por radio u otro sistema inalámbrico seguro, para evitar la canalización
longitudinal sobre el puente.

  2.- El sistema de alimentación de todo el sistema debe ser solar, lo que requiere un
regulador de tráfico de bajo consumo y unos paneles y baterías de alto rendimiento, para evitar
los elevados costes de las acometidas y obra civil. Se han solicitado presupuesto a distintas
empresas sobre equipos de este tipo, que no requieran de una instalación a la red eléctrica y
permitan un uso seguro en los intervalos horarios que se requieren, obteniendo respuesta de las
empresas KAPSCH y ETRA, de las que estamos a la espera de obtener la documentación técnica
requerida...”

 y una vez recibida la documentación técnica requerida, a la que se hacía alusión en el
referido informe, este Servicio de Movilidad está preparando la documentación necesaria para
recabar nuevo informe al Servicio de Devesa-Albufera así como el preceptivo informe a la
Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient, Canvi Climatic i Desenvolupament Rural, por ser
materia de su competencia.

 Valencia, a 28 de enero de 2019"

Cal indicar que aquest govern li preocupa la seguretat i que a curt o llarg
termini  és  col·locaran els semàfors i continuarem treballant en eixe sentit.

El vocal del Partit Popular, Fernando Molina en el torn de rèplica contesta en el següent sentit:

Està clar que els semàfors s'hi han demanat, però en quatre anys s'haguera pogut demanar abans
l'informe per poder ampliar els ponts, per la nostra banda es segueix demanat que s'amplien els
ponts, perquè els semàfors poden ser útils però es necessita les ampliacions. Així també demane
c ò p i a  d e  l ' i n f o r m e  d e  m o b i l i t a t .

La vocal de Compromís contesta indicant que a poc a poc, si es vol, però estan fent-se accions,
de fet hi ha executant-se una rotonda a l'entrada del poble, que es podia haver fet anys enrere i
que  s'executa  ara,  perquè  es considera una prioritat, a la vista de tot, la vocal de compromís
Raquel Romero proposa una moció alternativa en els següents termes
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PROPOSTA ALTERNATIVA PRESENTADA PEL PRESIDENTE DE LA JUNTA

 

Unica._ Traslladar a les Delegacións d'Urbanisme i Devesa i Albufera, la preocupació
de la Junta Municipal de Pobles del Sud, per la millora dels accessos al Palmar i sol·licitar
d'aquestes, els informes previs de viabilitat i idoneïtat sobre l'execució d'ampliacions i
d'instal·lació de semàfors dels actuals ponts d'accés.

 

El president  sotmet a votació la moció alternativa que s'aprova per 7 vots a favor
de Compromís, PSPV-PSOE, i València en Comú i 5 abstencions de Ciudadanos i Partit Popular

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del grup opular respecte a la Iluminació del entorno habitat de la
Devesa. Modificació Ordenanza Protecció Contaminació Lumínica

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

El Ayuntamiento ha iniciado el proceso para cambiar la modificación puntual de la
Ordenanza de Protección contra la Contaminación lumínica del Parque Natural Devesa Albufera
aprobada el 29 de diciembre de 2006, con el objetivo de implementar alumbrado en el ámbito
habitado de la Devesa-Albufera.

 

PREGUNTAS

 

1.- ¿Características Técnicas de la actuación a realizar?¿Objetivo actuación?

2.- ¿Zonas y ámbito donde se actua? ¿Plazos y Presupuesto intervención?

3.- ¿Se ha atendido a las recomendaciones de los vecinos/as y asociaciones de esta zona?.

4.-¿Dispone esta modificación de las correspondientes autorizaciones de la Dirección del
Parque Natural de la Albufera?

5.-¿Pasos a seguir en la tramitación y aprobación de esta modificación de la Ordenanza ?

 

Fdo.

Fernando Molina Bellido
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RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

 

1.- Es realitzarà una nova instal·lació d´enllumenat en columnes de baixa altura 120 cm,
amb lluminàries incorporades, sense fluxe de llum cap a l´hemisferi superior, FHSinst = 0%, de
font lluminosa de Led PC Ambar, que es el més respectuós amb el medi ambient, i dotades de
telegestió i detecció de presència, per tal que s´encenguen sols quan circule gent per les vies i
camins on s'instal·le este sistema d'il·luminació.

2.- S’il·luminaran alguns trams de vianants dins de la Devesa, concretament de les zones
habitades de la Gola de Pujol, encara que es pot instal·lar on es considere més oportú, sempre que
la naturalesa del lloc en qüestió ho permeta. Quan s’aprove la modificació de l'ordenança actual
per Ple, s’iniciarà el procés de licitació.

3.- Sí.

4.- Sí 

5.-  

Formació de l'expedient amb informe d'assessoria jurídica.

Aprovació del projecte de modificació d'ordenança en Junta de Govern Local de 21 de
desembre de 2018.

Presentació en el Registre del Ple.

Obertura termini de 10 dies per a presentació d'esmenes per grups polítics No presenten
cap esmena

Aprovació de la proposta d'acord a la Comissió de Medi Ambient com a tràmit previ a
l'aprovació inicial pel Ple que va ser aprovat en la comissió del 24 de gener de 2019.

Després d'aprovació inicial, publicació en BOP i web de l'Ajuntament.

- Si hi ha reclamacions: informe del servici i de la comissió informativa, després al Ple per
a aprovació definitiva i publicació

- Si no hi ha reclamacions: s'eleva a definitivament l'acord inicial, l'Alcalde dóna compte al
Ple i publicació

Tot l'anterior de conformitat amb el que disposa l'art. 49 de la Llei 7/85 Reguladora de les
Bases de Règim Local i els arts 107 i ss del Reglament Orgànic del Ple. 
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8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del grup popular fernando Molina respecte a la Situació del Plan
Especial de Pinedo

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

Los vecinos/as del ámbito de la Depuradora de Pinedo siguen esperando respuestas a la
presentación del Plan Especial de Pinedo por parte de la Generalitat Valenciana y buscando
soluciones que eviten tener que ejecutar la sentencia de cierre de la Depuradora.

Por parte del Ayuntamiento se están presentando propuestas en relación con la rebaja del
IBI y ayudas ARRU para compensar las pérdidas y molestias de los vecinos/as durante 40 años

 

PREGUNTAS

 

1.- ¿El Ayuntamiento dispone de información en qué situación se encuentra el Plan
Especial de Pinedo por la Generalitat Valenciana?.¿Qué medidas establece?

2.- ¿Qué medidas propuestas y actuaciones tiene previsto presentar el Ayuntamiento para
poder evitar el cierre?

3.- ¿Tiene previsto el Ayuntamiento volverse a reunir con los vecinos/as para informarles
de las medidas propuestas ?

 

Fdo.

Fernando Molina Bellido

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PEL GRUP POPULAR AL
CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD

L’Ajuntament ha manifestat reiteradament l’impossibilitat de procedir al seu tancament per
el incalculable dany mediambiental que produiria, per a evitar esta situació la Generalitat està
elaborant un Pla Especial, el qual no ha estat encara presentat. En tot cas el seu objectiu és dotar
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d’un títol habilitant que legalitze l’activitat de l’EDAR , la dote de les mesures ambientals per tal
de minimitzar les afeccions al veïns i si de cas establir possibles compensacions o beneficis per
als veïns afectats.

L’Ajuntament es pronunciarà sobre el Pla Especial quan es presente.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel vocal del grup popular Fernando Molina respecte a la situació de
paralització reapertura del Hotel Sidi Saler.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

La concesión de ocupación del dominio marítimo-terrestre de los terrenos del Hotel por un
periodo de 60 años por parte del Ministerio de Transición Ecologíca, contradice los planes del
equipo de gobierno del Ayuntamiento.

 PREGUNTAS

 1.- ¿El Ayuntamiento dá por caducada la licencia de actividad otorgada en 2011 al Hotel
Sidi ? ¿Está dada de baja por el Ayuntamiento?

2.- ¿Qué respuesta va a dar el Ayuntamiento ante la obtención de esta nueva concesión?

3.-¿Qué motivos argumenta el equipo de gobierno municipal para la paralización de la
reapertura del Hotel Sidi?

RESPUESTA:

En cuanto a la problemática suscitada por el antiguo Hotel Sidi Saler, el Ayuntamiento
actuará con la prudencia necesaria, valorando por una parte los prejuicios económicos que
supondrían para el Ayuntamiento y la ciudad, al tener que proceder, en su caso, a cualquier tipo
de indemnización o rescate por el procedimiento y concesión de ocupación a las entidades
bancarias titulares del antiguo hotel que serían indudablemente cuantiosos y el hecho de que el
mismo esté situado como otras urbanizaciones y viviendas residenciales, véase la casbah, en una
zona que está fuera de ordenación sustantiva.

En el hipotético caso de que pudiera en su momento proceder a la reapertura del hotel,
habría que valorar entre otras cosas, la generación de empleo que supondría el mismo y el ahorro
para los presupuestos municipales de cualquier tipo de rescate indemnización por los 60 años de
nueva concesión que otorga la aplicación en el B.O.E. de fecha 17 Diciembre 2018, a los
propietarios. En todo caso se impondría la sostenibilidad energética de la instalación, así como la
obligatoriedad de reciclajes de agua o la utilización de especies autóctonas en la jardinería.

Es por tanto una decisión compleja que requiere estudios jurídicos, medioambientales, de
creación de empleo, etc…
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10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del grup popular respecte a la deficient instalació de llums de
Nadal en 2018 en pedanías del sud.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

La instalación de la iluminación ornamental Navidad 2018 en distintos pobles del Sud ha
sido muy deficiente al no disponer de la misma en dos pobles y el retraso en la puesta en
funcionamiento en otro.

PREGUNTAS

1.¿ Se ha instalado iluminación navidad 2018 Cortina LED en los pobles Castellar-Oliveral
y La Punta?

2.¿Causas por las que no se han instalado?

3.¿Qué dia se ha procedido al encendido del letrero Bon Nadal en Pinedo?

4.¿Causas por el retraso en el encendido del letrero en Pinedo?

5.¿Que actuaciones y medidas va a tomar el Ayuntamiento para que no se vuelva a repetir
estas incidencias?

Fdo.

Fernando Molina Bellido

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

 

1. S'ha instal·lat il·luminació nadal 2018 Cortina LED en els pobles Castellar-Oliveral
i La Punta?

           Sí, concretament cortines LED. Com vostés saben, va ser este equip de govern qui
va descentralitzar l’enllumenat de Nadal dotant als pobles i alguns barris de il·luminació
nadalenca que mai havien tingut amb el govern del seu partit.

 2. Causes per les quals no s'han instal·lat?

             Com s'indica en l'anterior pregunta sí s'han instal·lat.
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 3. Quin dia s'ha procedit a l'encès del rètol Bon Nadal en Pinedo?

             L'encès es va realitzar el mateix dia que la resta de rètols

 4. Causes pel retard en l'encès del rètol en Pinedo?

             No va haver cap retard.

 5. Quines actuacions i mesures prendrà l'Ajuntament perquè no es torne a repetir
estes incidències?

             No hi ha hagut cap incident com vostés diuen, per tant no procedeix cap resposta.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del grup popular Fernando Molina respecte a la señalització de
cartells a la platja canina de Pinedo

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS

 

1.- ¿ Se ha procedido a la colocación de los carteles informativos de señalización en la
playa canina de Pinedo?

2.- ¿Está siendo utilizada esta playa desde su finalización temporada 2018?

3.- ¿Se han realizado alguna denuncia por parte de Policia Local desde su finalización
temporada?

Fdo.

Fernando Molina Bellido

RESPUESTAS

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

1. En la primera quinzena de febrer està prevista la instal·lació de nova senyalística i la
reparació de la senyalística actual, la qual conté les prescripcions de les Ordenances.

 2. A la platja de Pinedo, una volta finalitzada la temporada d’estiu, està prohibida la
presencia d’animals, igual que en la resta de platges de la ciutat.
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ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

1.- ¿Se ha procedido a la colocación de los carteles informativos de señalización en la
playa canina de Pinedo?

Consultado el servicio de Playas, se nos informa de que en la primera quincena de febrero
está previsto colocar la señalización recordando la prohibición de la presencia perros en la playa.

2.- ¿Está siendo utilizada esta playa desde su finalización temporada 2018?

La presencia de perros solo está autorizada en periodo estival y en la zona acotada.

3.- ¿Se han realizado alguna denuncia por parte de Policia Local desde su finalización
temporada?

No ha sido necesaria la imposición de denuncia alguna, las actuaciones practicadas lo han
sido por desconocimiento de las fechas en las que se pueden llevar animales a la playa, con una
simple advertencia ha sido suficiente.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del grup popular Fernando Molina respecte a la Nova vía
ciclopeatonal La Torre Sant Marcelì

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

Por la Consellería de Obras Públicas ha presentado el proyecto de nueva vía ciclopeatonal
que unirá la pedanía de la Torre y el Barrio de San Marcelino.

PREGUNTAS

1.- ¿Características Técnicas del Proyecto presentado?¿Plazos ejecución?

2.- ¿Dispone de todos los permisos y autorizaciones del Ayuntamiento de Valencia?

3.- ¿Tiene previsto el Ayuntamiento y Consellería reunirse con la Asociación de Vecinos y
vecinos del ámbito para informarles del proyecto?

Fernando Molina Bellido

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

Por la Consellería de Obras Públicas ha presentado el proyecto de nueva vía
ciclopeatonal que unirá la pedanía de la Torre y el Barrio de San Marcelino.
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PREGUNTAS
1.- ¿Características Técnicas del Proyecto presentado?¿Plazos ejecución?
La información sobre las características técnicas del proyecto, así como los plazos de

ejecución deben consultarse a la Consellería.

2.- ¿Dispone de todos los permisos y autorizaciones del Ayuntamiento de Valencia?
El Servicio de Mobilitat Sostenible emitió informe favorable del proyecto, y no consta en

este servicio solicitud de permiso o autorización alguna.

3.- ¿Tiene previsto el Ayuntamiento y Consellería reunirse con la Asociación de
Vecinos y vecinos del ámbito para informarles del proyecto?

Sobre la reunión con las Asociaciones y vecinos, se considera también que se trata de
una iniciativa que deberá abordar la Consellería.

Sobre la reunión con las Asociaciones y vecinos, se considera también que se trata de una
iniciativa que deberá abordar la Consellería.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del grup popular Fernando Molina respecte al Pla Especial de
legalització de la ZAL del Port impulsada per Generalitat y Ajuntament.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS

1.- ¿Qué argumentos ha presentado el Alcalde Pedáneo de La Punta Ignasi Vázquez para
su disconformidad con el Plan Especial para legalizar la ZAL del Puerto?¿Propuestas que
realiza?

2.- ¿Qué posición presenta el equipo de gobierno ante esta disconformidad?

Fdo.

Fernando Molina Bellido

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA
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RESPOSTA A LA PREGUNTA REALITZADA PER FERNANDO MOLINA
BELLIDO EN NOM DEL GRUP POPULAR AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD

En esta Delegació no consta cap argumentari presentat per part de l'Alcalde Pedani de La
Punta.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del grup popular Fernando Molina respecte a la No implantació
de continedors marrons de recogida selectiva de materia orgánica en Pedanías Sud

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

El servicio de gestión de residuos sólidos ha programado la implantación de contenedores
marrones de recogida selectiva de materia orgánica en los Barrios de Valencia a excepción de
Pedanías Sud.

PREGUNTAS

1.- ¿Por qué no figura la implantación de contenedores marrones en Pedanías del
Sud?¿Causas de su no implantación?

2.- ¿Se reconsiderará por el Servicio de Gestión de Residuos Sólidos su inclusión en una
nueva programación la implantación de contenedores en Pedanías Sud?

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

1. La programació i projecte municipals per a la implantació de la recollida selectiva
orgànica inclou la seua implantació universal en el conjunt del municipi, inclosa la totalitat dels
Pobles de València. 

Després dels respectius projectes pilot aprovats i executats en 2016 i 2017, la JGL del
passat dia 11 de maig de 2018 va aprovar la implantació de la II fase de recollida selectiva
orgànica en la meitat de la ciutat, l'execució de la qual es va dur a terme els passats mesos de
novembre i desembre de 2018, seguint un criteri de continuïtat geogràfica de la trama urbana en
cada zona de València.

Per això, la implantació de la recollida selectiva orgànica en la fase III per a la meitat
restant de la ciutat, inclosos tots els Pobles de València, està programada i projectada per al
present exercici 2019 quan s'habilite el crèdit pressupostari necessari per a això.

 2. No escau.
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1.  

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del grup popular rspecte al Servici de neteja manual per la
vesprada en Pedanías Sud

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

El servicio de gestión de Residuos Sólidos y limpieza ha anunciado que en este año los
Barrios tendrán un servicio de barrido manual por la tarde.

 

PREGUNTAS

 

1.- ¿Dispondrán de este servicio de barrido manual por la tarde las Pedanías Sud?

2.- En caso contrario, ¿Qué medidas y actuaciones tiene previsto implantar el
Ayuntamiento para poder sustituir este barrido en Pedanías Sud?

 

Fdo.

Fernando Molina Bellido

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

El servei d’agranat manual de vesprades s’ha projectat aplicant-se de manera preferent a
zones d’alta intensitat d’utilització ciutadana, entre els que no es troben, donat la seus
idiosincràsia urbana, els pobles de València.

 

 2. El projecte municipal de millora del servei de neteja del 2019 contempla una millora
significativa del agranat manual ordinari (horari de mati) durant el mesos de hivern novembre,
desembre, gener i febrer que ha passat de 9 a 15 operaris/es diaris de dilluns a dissabte excepte
festius (augment del 66%), passant de una freqüència d’agranat manual de 3 vegades/setmana a
4,5 vegades/setmana, estant coberta tota la resta del any amb servei diari com la resta de la ciutat.

 

Cap assenyalar que esta millora es suma a la millora dels últims dos anys passats en els que
l’agranat manual ha passat de freqüència en dies alterns de la setmana a tots els dies de la
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setmana, de dilluns a dissabte, així com la incorporació del servei de baldeig en 2017, inexistent
amb anterioritat i que a l’exercici 2019 s’ha incrementat, passant de baldeig durant 6 mesos a
l’any a 8 mesos a l’any, amb una freqüència de cada 15-20 dies.

 

L’indiosincràsia pròpia del Perellonet, amb una població que varia estacionalment i
augmenta en època estival, està contemplada amb l’augment de la freqüència de l’agranat manual
en horari de matí detallat en el paràgraf anterior i amb la neteja de les platges i les zones de
passeig.

 

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta del vocal del grup popular respecte al Balanç del Pla "Barris per l'ocupació" en
Castellar y la Torre

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

Entró en funcionamiento "barris per l´ocupació en Castellar y La torre en Noviembre 2017
para aproximar los servicios de Valencia Activa.

PREGUNTAS

¿Balance de este año de su funcionamiento? ¿gestión ofertas de trabajo?
¿Número de personas atendidas en estas dos oficinas? 

Fdo.
Fernando Molina Bellido

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
FORMACIÓ I OCUPACIÓ

 

RESPUESTA A LAS PREGUNTA PLANTEADA POR FERNANDO MOLINA AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL POBLES DEL SUD.

 

Uno de los principales proyectos que se han desarrollado tras la creación de la nueva marca
València Activa es el de la red de centros de , que nace de la necesidad deBarris per l´Ocupació
aproximar los servicios en materia de empleo, formación y emprendimiento a la ciudadanía y
vertebrar el territorio.
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Nuestra prioridad es llegar a la gente que más dificultades tiene ubicando las localizaciones
de Barris en aquellos barrios con más desempleo. No obstante, los pueblos de València quedaban
aislados de estos servicios dificultando su acceso y, por ello, se consideró necesario poner en
marcha un servicio de Barris per l’Ocupació, que si bien no tiene un servicio de lunes a viernes
por el número de población, sí permite el acceso a gente de distintas localizaciones de manera
eficiente

 

De esa manera, a finales de 2017, se puso en marcha un servicio de Barris per l’Ocupació
itinerante, en el que una orientadora pudiera ofrecer asesoramiento en instalaciones municipales
distintos días a la semana. De esta manera, el servicio de barris per l’ocupació:

 

 

 

-          Lunes: Castellar/Benimamet

-          Martes: La Torre

-          Miércoles: Benimamet

-          Jueves: La Torre

-          Viernes: Benimamet

Durante este año, en el servicio de Barris per l’Ocupació itinerante ha trabajado con 351
personas y ha gestionado 316 ofertas

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000124-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta Formulada per el vocal del grup popular Fernando Molina respecte a la mortandad de
peixos junt a la Depuradora de Pinedo

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

El pasado 19 de Diciembre de 2018 aparecieron miles de peces muertos en el margen
izquierdo del nuevo cauce del Turia , en el canal que discurre y que pasa junto a la depuradora de
Pinedo

 

PREGUNTAS
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1.- ¿Causas técnicas por las que se ha producido la mortandad de peces?

2.- ¿Número de Tn. de peces retirados por los servicios municipales?.¿Protocolo municipal
llevado a efecto tras la aparición de este fenómeno? ¿Nombre del Vertedero controlado donde se
han llevado?

3.- ¿Se disponen de las analíticas del agua para determinar el motivo de esta incidencia?

4.-¿Se ha informado permanentemente a los vecinos/as de esta grave incidencia y las
medidas que tiene previsto llevar a cabo por el Ayuntamiento?

5.-¿Qué medidas se van a tomar por el Ayuntamiento para que este fenómeno no vuelva a
producirse?

Fdo.

Fernando Molina Bellido

RESPUESTA:

LAURA DE LA FUENTE GARCIA - TÈCNIC MITJÀ - SECC. PLANIFICACIO I
PROJECTES

RESPUESTAS

1.- SE DESCONOCEN SI SON CONSECUENCIA DE ALGUN VERIDO
INCONTROLADO O DE OTRA CIRCUNSTANCIA.

2.- LA GESTION DE LA RETIRADA DE LOS PECES MUERTOS, TRASPORTE Y
ELIMINACIÓN EN VERTEDERO FUE EJECUTADA POR LA EPSAR, QUIEN NOS
INFORMO QUE LA EMPRESA QUE REALIZÓ ESTE TRABAJO FUE LA ENCARGADA
DE LA LIMPIEZA DE LA BARRERA DE FLOTANTES DEL AZARBE DE LA MARGEN
IZQUIERDA DEL NUEVO CAUCE DEL TURIA Y LLEVO LOS RESIDUOS AL
VERTEDERO DE TRANS SABATER.

3.- AL MARGEN DEL HECHO PUNTUAL DE ESTE DIA, SE VIENE HACIENDO
SEGUIMIENTO DE LAS ANALITICAS DEL AGUA, EN CONCRETO PH,
TEMPERATURA, TURBIDEZ, CONDUCTIVIDAD.

4.- FUE PUBLICADO POR LA PRENSA LOCAL

5.- APORTE DE AGUA DE CANO MOLINERA (EXCEDENTE DE RIEGO) AL
AZARBE PARA MEJORAR LA CALIDAD DE LAS AGUAS.

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta formulada per la vocal del grupo ciudadanos respecte a la falta de policies en els
nostres barris.
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MANUEL CAMARASA NAVALON - REGIDOR/A - GRUP
MPAL.CIUTADANS-PAR. CIUTADANIA(C'S)

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL MAR VELARTE QUILIS, EN SU PROPIO
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNIICPAL CIUDADANOS, ANTE EL CONCEJO DE
DISTRITO DE POBLATS DEL SUD DEL AYUNTAMIENTO DE VALENCIA

Durante las últimas semanas se ha podido comprobar un incremento en el vandalismo
durante la noche, provocando varios desperfectos en coches. Esto supone una situación de
inseguridad que no podemos permitir.

 

Por lo expuesto, el vocal que suscribe plantea las siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Cuántos policías hay vigilando nuestras calles en cada barrio? ¿Qué horario tienen?

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

En los Pobles del Sud están destinados los siguientes efectivos:

9 agentes de Barrios-Pedanías.

8 agentes de vigilancia en las Alcaldías Pedáneas.

6 agentes de patrulla.

En el supuesto de producirse alguna contingencia extraordinaria y estando los Pobles del
Sud encuadrados en la 2ª UDI, se verán reforzados por otros efectivos de la misma.

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pes la vocal del grup Ciudadanos respecte al tema dels ECOPARK

MANUEL CAMARASA NAVALON - REGIDOR/A - GRUP
MPAL.CIUTADANS-PAR. CIUTADANIA(C'S)

 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 2

n
PV

 R
N

yh
 N

0
6
S
 j
o
ta

 r
r+

n
 Y

+
w

A
 C

6
I=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A DE JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE - JUNTA
MINICIPAL DE POBLES DEL SUD

ANA MARIA SOTELO PUCHALT 21/03/2019 ACCVCA-120 3676079185420324700

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 29 DE GENER DE 2019 24

1.  

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL MAR VELARTE QUILIS, EN SU PROPIO
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNIICPAL CIUDADANOS, ANTE EL CONCEJO DE
DISTRITO DE POBLATS DEL SUD DEL AYUNTAMIENTO DE VALENCIA

En diversos puntos de nuestra agrupación, el ecopark pasa una vez a la semana y una
determinada hora, esto supone que los vecinos tengan que guardar en su casa material peligroso y
desechos.

Por lo expuesto, el vocal que suscribe plantea las siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Dónde tenemos acceso a un ECOPARK en las zonas de El Saler, Perellonet, Palmar?

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

Poden consultar els horaris I ubicacions de l’Eco parc mòbil en els Poblats del Sud en la
pàgina web de l’Ajuntament de València, en el següent enllaç: 
http://www.valencia.es/ayuntamiento/Infociudad_accesible.nsf/vDocumentosWebListadov/9061D160161C5374C12574DC002EFF51?OpenDocument&lang=2

 

Per altra banda, els recordem que tots els ciutadans poden fer ús dels eco parcs fixes que
formen part de la xarxa d’eco parcs de l’Entitat Metropolitana pel Tractament de Residus, que
poden trobar en la pàgina web de l’EMTRE, en el següent enllaç: 
http://emtre.es/ecoparques/ecoparques-fijos/

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta formulada per la vocal de Ciudadanos Mar Velarte respecte l'estat dels Jardins.

MANUEL CAMARASA NAVALON - REGIDOR/A - GRUP
MPAL.CIUTADANS-PAR. CIUTADANIA(C'S)

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL MAR VELARTE QUILIS, EN SU PROPIO
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNIICPAL CIUDADANOS, ANTE EL CONCEJO DE
DISTRITO DE POBLATS DEL SUD DEL AYUNTAMIENTO DE VALENCIA

El deterioro de los parques es un tema relevante a tratar, encontramos muchos parques que
no se utilizan debido a su precariedad y abandono.

Por lo expuesto, el vocal que suscribe plantea las siguientes

PREGUNTAS
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1.  

1.- Solicitamos relación de número de trabajadores asignados a tareas de poda y jardinería
en los parques y jardines de las pedanías de Poblats del Sud, de manera pormenorizada en cada
año desde el año 2015, inclusive, hasta la actualidad.

2.- ¿Cuántas denuncias ha emitido la inspección municipal a la empresa adjudicataria?

3.- ¿Cuántas quejas vecinales se han recibido respecto del estado de mantenimiento de los
parques y jardines de las pedanías de Poblats del Sud.

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

El districte de Poblats del Sud està inclòs dins de la contracta sud de manteniment de
jardins i no existeix una distribució fixa d’operaris per districtes, ja que, en funció de les
necessitats estimades, es realitza la planificació mensual i composició de les brigades per
atendre la totalitat de la zona 1.

 2. Cap acta referent a l’àmbit del districte de Poblats del Sud.

 3. Referents a les queixes i suggeriments que arriben al Servei mitjançant els diferents
canals de l’Ajuntament, així com les peticions sol·licitades per registre d’entrada, que generen
expedient, no estan discriminades per districte municipal.

 En quant a les queixes i suggeriments que arriben pel canal consultes i suggeriments de la
pàgina web de l’Ajuntament i per l’app de l’Ajuntament s’han comptabilitzat 191 avisos en 2018
referents a l’àmbit d’actuació de Pobles del Sud.

 

RUEGOS Y PREGUNTAS

No hay Ruegos y preguntas, tan solo por el presidente se procede a aclarar que el turno de
intervenciones vecinales es posterior y explica la forma de intervenir en el mismo a traves de las
hojas de participación.

INTERVENCIONES VECINALES

En el turno de intervenciones vecinales solictan al presidente de la Junta poder intervenir
los siguientes vecinos:

- Carmen Rodriguez Sola, que solicita que se intensifique la campaña de desratización y
desinsectación del barrio, así como la vigilancia policial, y ante la pregunta de la escasa luz que
se ve por la noche el concejal Segi Campillo toma la palabra para explicar que la iluminación
viaria está dentro de los parametros para evitar la contaminación luminica pero que no obstante
se comprobará la zona de la Torre.
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- L'associació de veïns de Castellar-Oliveral presenta al Consell cinc escrits amb el següent
c o n t i n g u t
. Situació en la qual es troba la incorporació dels Barris de La Punta i Font d'Encorts a la Junta 

M u n i c i p a l  d e  D i s t r i c t e  d e  P o b l e s  d e l  S u d
.  Reclama l'aprovació del nou Reglament que regula les Juntes de Districte 

. Sol·licita que es preste el servici d'empadronament a la Junta de Pobles del Sud i la resta de 
J u n t e s  o n  n o  h i  h a .
. Sol·licita que es donen a conéixer de forma més eficaç les ferramentes de les quals disposen les 

Juntes de districte per atendre les qüestions del ciutadà
. Sol·licitar que es posen mesures per controlar la velocitat i el tipus de mercaderia que es pot 

autoritzar a circular per les carreteres del Brosquil i el Poblet.
S'adjunten com documents annexos les peticions indicades. 

- Jordi Calatayud Murcia, vecino de Sociopolis, que solicita que el transporte público
conecte la zona de Sociopolis con el resto de Barrios de la ciudad pues se trata de una pblación
mayoritariamente entre 16 y 64 años y no pueden utilizar el transporte Público, hace hincapie que
los huertos urbanos de la zona tienen la parada de Bus más próxima a 20 minutos. tambien y
respecto a la zona de Sociopolis pregunta por los plazos de ejecución del campo de fútbol
previsto y por la ubicación de los vestuarios. En la misma intervención el Sr. Calatayud solicita la
limpieza y manteniemiento de los parques y jardines de la zona así como el adecuado vallado y
manteniemiento de los solares existentes, puesto que suponen un peligro para los niños.

-Nuria Sempere Rubio, veïna de Sociopolis, reclama una major presencia policial perque
enten que hi ha molta inseguretat, intents de robatoris en vivendes, discusions al carrer i altres
accions perilloses.

- Inma Fuster, veína de La torre reclama major atenció a la zona de "Finca Camañes", hi
han moltes deficiencies de neteja e infraestructures.

- Rosa Prieto, sol·licita la nstalació de semàforos en el carrer Alvaro Sotomaypr cantó en
carrer d'Alba, tambe reclama l'apertura d'una biblioteca o agencia de lectura en la Zona de
S o c i o p o l i s .

21. (E 1) RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000024-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció presentada pel la vocal de Ciudadanos Sobre l'asfaltat en C/Principal, Castellar.

Prèvia a tractar el fons de l'assumpte es vota l'urgència per tal d'incloure el present punt a
l'ordre del dia, i s'aprova per unanimitat incloure aquest punt

MANUEL CAMARASA NAVALON - REGIDOR/A - GRUP
MPAL.CIUTADANS-PAR. CIUTADANIA(C'S)

La Vocal de Ciudadanos presenta la moció per tal de solicitar que 
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1.- Que se inicien los trámites para proceder a reponer el asfalto de la calle Principal de
Castellar de manera urgente, tal i com consta en l'anex adjunt
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##ANEXO-1665778##

MOCION QUE PRESENTA EL VOCAL MAR VELARTE QUILIS, EN SU PROPIO NOMBRE Y EN EL DEL 

GRUPO MUNIICPAL CIUDADANOS, ANTE EL CONCEJO DE DISTRITO DE POBLATS DEL SUD DEL 

AYUNTAMIENTO DE VALENCIA 

Tanto a la altura del número 10 como del 26 de esta misma calle, encontramos estos escollos 

que hacen muy difícil circular por esta vía y que muchas veces suponen el hecho de invadir el 

carril contrario para evitarlos, causando así, una situación de gran inseguridad. 

Por lo expuesto, el vocal que suscribe plantea las siguientes  

PROPUESTAS DE ACUERDO 

1.- Que se inicien los trámites para proceder a reponer el asfalto de la calle Principal de 

Castellar de manera urgente. 
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Contesta la moció el vocal de Compromís Josep Gimeno, indicant que a efectes
de  solucionar  els fets indicats en la moció presenta una alternativa a la proposta en els
següents termes

ÚNIC.-Traslladar als servicis municipals competens en la via pública que realitzen les
tasques necesaries per solventar la situació

Se  sotmet a  votació  la proposta alternativa que  és  aprovada per unanimitat
dels vocals de la Junta.

22. (E 2) RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000024-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció presentada per la vocal de ciudadanos Mar Velarte Sobre l'asfaltat del Camí Tremolar,
en el Oliveral.

Prèvia a tractar el fons de l'assumpte es vota la urgència per tal d'incloure el present punt a
l'ordre del dia, i s'aprova per unanimitat incloure aquest punt

MANUEL CAMARASA NAVALON - REGIDOR/A - GRUP
MPAL.CIUTADANS-PAR. CIUTADANIA(C'S)

La Vocal de Ciiudadanos Mar velarte presenta moción sobre el camí del Tremolar que une
Castellar y Pinedo en los terminos siguientes
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##ANEXO-1665786##

MOCION QUE PRESENTA EL VOCAL MAR VELARTE QUILIS, EN SU PROPIO NOMBRE Y EN EL DEL 

GRUPO MUNIICPAL CIUDADANOS, ANTE EL CONCEJO DE DISTRITO DE POBLATS DEL SUD DEL 

AYUNTAMIENTO DE VALENCIA 

A partir del número 62 del camí del Tremolar que une Oliveral con Pinedo, la carretera se 

encuentra sin acera a ambos lados. Esto repercute tanto en la seguridad del propio viandante 

como en la conducción de los vehículos pues se hace muy difícil el tránsito por esta vía ya que 

se tiene que ir sobrepasando obstáculos. 

Por lo expuesto, el vocal que suscribe plantea las siguientes  

PROPUESTAS DE ACUERDO 

1.- Que se inicien los trámites para proceder a asfaltar los bordes del camí del Tremolar de 

manera urgente. 
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Contesta la moció el vocal de Compromís Josep  Gimeno, i informa que en el passat
Consell de 24 d'octubre, es va presentar una moció d'idèntiques característiques pel partit Popular
que  està  tramitanse, es procedeix a llegir la moció presentada en la  sessió  anterior segons el
següent detall:

"Pels motius exposats es prposa rebuxar la moció en els termes plantejats, no obstan i a la
vista de la moció el President del Consell,  pregunta al vocal del partit popular si substitueix la
moció presentada per una nova consistent en que els tècniques municipals realitzen un estudi
integral de la remodelació viaria del Camí del Tremolar, que dintre del hi ha que incloure un
anàlisi de les voreres i de l’acondiciament de les parades de l’EMT.

El vocal Fernando Molina manifesta el seu assentiment a que la proposta quedraa de la
manera indicada i la modifica en els següents termes

"Sol·licitar al serveis tècnics municipals un estudi integral de actuacions en el Camí del
Tremolar, de forma que el estudi contemplen la possibilitat de la remodelació viaria, la
possibilitat de executar voreres en els trams on no hi han i la adequació de les parades de
autobús de l’EMT"

Tenint en conter que la moció presentada pel partit popular està en tramite d'informes es
proposa la retirada de la Moció presentada per la Vocal de  Ciudadanos  Mar  Velarte  en els
següents termes

Únic.- Retirar  la moció  presentada per la vocal Mar Velarte de Ciudadanos al estar
en tramit una de resultat identics.

La Moció es retirada per la vocal Mar Velarte.

23. (E 3) RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000024-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Moció presentada per la vocal de Ciudadanos Mar Velarte Sobre la deterioració del Parc del
Carrer Ador, Castellar.

Prèvia a tractar el fons de l'assumpte es vota la urgència per tal d'incloure el present punt a
l'ordre del dia, i s'aprova per unanimitat incloure aquest punt

MANUEL CAMARASA NAVALON - REGIDOR/A - GRUP
MPAL.CIUTADANS-PAR. CIUTADANIA(C'S)

La vocal Mar Velarte presenta la moció mostrant una sèrie de fotografies on mostra les
deficiències del parc Ador, indicant la falta de neteja i la manca de cures tant del lloc destinant
als gossos com la zona infantil, també es considera que els bancs estan arrossegats de pintura i
plens de bitxos fent el lloc insalubre.
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##ANEXO-1665790##

MOCION QUE PRESENTA EL VOCAL MAR VELARTE QUILIS, EN SU PROPIO NOMBRE Y EN EL DEL 

GRUPO MUNIICPAL CIUDADANOS, ANTE EL CONCEJO DE DISTRITO DE POBLATS DEL SUD DEL 

AYUNTAMIENTO DE VALENCIA 

Los bancos habilitados para la merienda de los niños se encuentran completamente 

descubiertos de resina, pudiendo provocar desgarros en la ropa de los niños e incluso algunas 

heridas. Además, el mal estado del banco, provoca que haya grietas en las cuales residen 

insectos de todo tipo que les acompañan durante la merienda.  

A ello, hay que añadir las pintadas que profesan los amantes del arte y que no hacen sino, 

dañar la imagen del parque y acentuar el estado de empobrecimiento. Por otra parte, los 

columpios, que es el único juego recreativo que tienen los niños, se encuentran en muy mal 

estado. 

Por lo expuesto, el vocal que suscribe plantea las siguientes  

PROPUESTAS DE ACUERDO 

1.- Que se tomen las medidas oportunas a fin de rehabilitar y acondicionar este parque, 

situado en una de las calles más transitadas de Castellar, de manera que pueda hacerse un uso 

cómodo y real de él por parte de los vecinos. 
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El vocal del Partit Popular Fernando Molina pren la paraula per indicar que si ve hi ha un nou
parc a Castellar que està molt bé, no podem oblidar-se del parc del carrer Ador que
està abandonat

Contesta la moció el vocal de València en Comú Eloi Vilanova, que indica la seua
condició de vocal i de membre de l'associació de veïns de Castellar Oliveral, associació que està
treballant de valent en les actuacions al poble i ell coneix de primera mà i en concret en relació al
nou parc li reconeix al vocal Fernando Molina que és veritat el nou parc és un èxit i dóna gust
veure als xiquets i xiquets com gaudeixen d'aquest, recordant que el parc nou està fet gràcies als
pressupostos part icipat ius dels  anys 2015-2016.
Centrat el tema en el parc del carrer Ador és cert que està situat en un lloc del poble on realment
és necessari, i en eixe sentit l'associació de veïns va presentar als pressuposts participatius de
2018 la necessitat de realitzar un projecte o avantprojecte d'execució d'un nou parc complete
integral al carrer Ador. Fer un nou parc al carrer Ador de les dimensions que requereix l'espai és
una inversió molt important, per això l'associació de veïns considera que era més efectiu plantejar
la redacció d'un projecte complet de l'un gran parc per després poder anar executant per Fases en
funció de l'import de les inversions de què es disposen, així mateix cal contemplar que una de les
grans necessitats del parc no és tan sols la neteja o el decor del mateix sinó que cal soterrar la
línia d'alta tensió que la creua de banda a banda sent realment perillós, en el projecte es
contemplen solucions integrals no tan sols de decoració sinó també el soterrament de la dita línia.
Està clar que eixe parc des de fa molts anys és un parc conflictiu, cal continuar treballant 
i   aprovar   el  projecte   per  fer  real i ta t  un nou parc.

En aquets sentit es proposa la següent moció alternativa

 

PROPOSTA ALTERNATIVA 

Única: Que es notifique a la Delegació corresponent, de parcs i jardins, la necessitat
de reparar i reacondicionar el parc de referència, situat en el Poble de Castellar - Oliveral,
aixi materix recordar que hi ha en marxa la redacció d'un projecte per l'acondiconament
del citat parque.

 

Se sotmet a votació la proposta alternativa que és aprovada per unanimitat dels vocals

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las , extendiéndose la
presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como secretario doy fe.

EL  PRESIDENTA                                                              LA SECRETARIA


